
Svar på Samuel Gustavssons (SD) enkla fråga. 
Samuel Gustavsson har inkommit med en enkel fråga rörande kostnad för HVO, miljödiesel, 
och om jag anser att det fortfarande är en kostnad värd att ta, när man tittar på den 
ekonomiska situationen i kommunen. 

Svaret är : Nej, just för tillfället är inte kostnaden för HVO berättigad och vi kommer att titta 
på den i budgetarbetet för 2025.  

Per Ågren, KSO, Socialdemokraterna 


